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Obecné zastupiteľstvo Obce Zeleneč 
 

 

Z á p i s n i c a 
 

z 1.zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Zeleneč, konaného dňa 

26.1.2023 v zasadačke Obecného úradu v Zelenči 
 

 

Prítomní: 
 

- 6 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Zeleneč (ďalej  len „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny (p. M. Bednárik sa ospravedlnil, p. L. Vahalíková a Ing. Mizerová prídu neskôr) 

- starosta obce Zeleneč Mgr. Peter Kyselica 

- hlavný kontrolór obce Ing. Stanislav Niţnan 

- zapisovateľka Ing. Miroslava Uhliarová 

 

Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie  programu zasadnutia OZ.    

4. Dodatok č. 6 k VZN obce Zeleneč č. 5/2013 o  výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť materskej školy, školského klubu detí, školskej jedálne a výdajne 

školskej jedálne, ktoré sú súčasťou Základnej školy s materskou školou J. Bednárika, 

Školská 4, Zeleneč. 

5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Zeleneč na I. polrok 2023. 

6. Voľba predsedov a členov komisií.  

7. Zámer postúpenia práv a povinností vyplývajúcich z nájomnej zmluvy z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa – p. Juraj Vajo. 

8. Ţiadosť o odpustenie úhrad za prenájom kultúrneho domu. 

9. Delegovanie poslancov za členov Rady školy. 

10. Účasť obce Zeleneč v projekte  „Zariadenie pre spracovanie biologicky  rozloţiteľného 

odpadu“. 

11. Informácie starostu. 

12. Interpelácie poslancov. 

13. Záver.         

 

K bodu 1 programu OZ: 

 

Otvorenie zasadnutia 
 

1. zasadnutie OZ  otvoril a viedol Mgr. Peter Kyselica, starosta obce. Starosta 

obce privítal poslancov OZ a ostatných prítomných a zároveň skonštatoval, ţe na 

zasadnutí je prítomných 6 poslancov OZ, 2 poslankyne (Ing. Mizerová, p. Vahalíková) sa 

ospravedlnili, ţe prídu neskôr a p. poslanec M. Bednárik nepríde. Obecné zastupiteľstvo 
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je uznášaniaschopné. Zo zasadnutia OZ sa vyhotovuje zvukový záznam, ktorý je 

zverejnený na web stránke obce Zeleneč, zápisnica obsahuje  najdôleţitejšie informácie 

k bodom programu zasadnutia OZ. 

 

K bodu 2 programu OZ: 

 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol poslankyne p. JUDr. Adrianu 

Hornáčkovú a Mgr. Gabrielu Demovičovú, ktoré s týmto návrhom súhlasili. Za 

zapisovateľku zápisnice starosta obce určil Ing. Uhliarovú. 

 

K bodu 3 programu OZ: 

 

Schválenie programu zasadnutia OZ 
 

Starosta obce  informoval, ţe program dnešného zastupiteľstva bol zverejnený na 

web stránke, aj úradnej tabuli a bol zaslaný mailom všetkým poslancom. Starosta obce   

vyzval poslancov, aby predloţili pripomienky k programu OZ. Poslankyňa Mgr. 

Demovičová sa pýtala, či sa bude prerokovávať aj bod č. 10 ohľadom kompostárne, 

starosta obce odpovedal, ţe áno. Poslanci následne súhlasili s navrhnutým programom 

zasadnutia a starosta obce dal  hlasovať za schválenie programu: 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 6 (Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana Hornáčková, Ing.  Peter 

Krupa, Ing. Jaromír Matis, Peter Slovák) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Program  1. zasadnutia OZ bol schválený.  

 

Na zasadnutie sa dostavila Ing. Zuzana Mizerová. 

 

K bodu 4 programu OZ: 

 

Dodatok č. 6 k VZN obce Zeleneč č. 5/2013 o  výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosť materskej školy, školského klubu 

detí, školskej jedálne a výdajne školskej jedálne, ktoré sú 

súčasťou Základnej školy s materskou školou J. Bednárika, Školská 4, 

Zeleneč. 
 

 Ministerstvo školstva pre stanovenie výšky príspevku na stravovanie určilo od 

1.1.2023 nové sumy v jednotlivých finančných pásmach na nákup potravín na jedno jedlo 

v školskej jedálni. Obec Zeleneč má schválené Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2013, 

ktorým stanovuje finančné pásmo  príspevku za stravovanie v školskej jedálni. V októbri 

2022 schválilo Obecné zastupiteľstvo v Zelenči pre Základnú školu s materskou školou 

Jozefa Bednárika Zeleneč dodatkom č. 5  prechod do tretieho finančného pásma. 
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V decembri 2022 bola do podateľne obecného úradu doručená ţiadosť ZŠ s MŠ J. 

Bednárika v Zelenči aj o navýšenie réţie v školskej jedálni na sumu 0,35 €/1 deň. Na 

základe tejto ţiadosti bol vypracovaný  Návrh dodatku č. 6 k VZN obce Zeleneč č. 

5/2013, ktorý bol v zákonnej lehote zverejnený na úradnej tabuli obce Zeleneč aj na 

webovej stránke obce.  

Tento návrh dodatku sme prerokovali na porade dňa 11.1.2023. Poslanci nemali ţiadne 

doplňujúce pripomienky. 

 

Starosta prečítal návrh na uznesenie: 

 

 

Návrh na uznesenie  

 k  Dodatku č. 6  VZN obce Zeleneč č. 5/2013 o  výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosť materskej školy, školského klubu detí, 

školskej jedálne a výdajne školskej jedálne, ktoré sú súčasťou Základnej 

školy s materskou školou Jozefa Bednárika, Školská 4, Zeleneč 
 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

 

Schvaľuje 

 

Dodatok č. 6  VZN obce Zeleneč č. 5/2013 o  výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť materskej školy, školského klubu detí, školskej jedálne a výdajne 

školskej jedálne, ktoré sú súčasťou Základnej školy s materskou školou Jozefa Bednárika, 

Školská 4, Zeleneč podľa predloţeného návrhu s účinnosťou od 1.3.2023. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 (Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana Hornáčková, Ing.  Peter 

Krupa, Ing. Jaromír Matis, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Starosta obce skonštatoval, ţe Dodatok č. 6 k VZN č. 5/2013 bol prijatý. 

 

K bodu 5 programu OZ: 

 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Zeleneč na I. polrok 

2023. 
 

Hlavný kontrolór obce Zeleneč predloţil obecnému zastupiteľstvu na schválenie 

Plán kontrolnej činnosti hlavného  kontrolóra obce Zeleneč na I. polrok 2023, ktorý bol 

v zmysle zákona zverejnený 15 dní pred zasadnutím obecného zastupiteľstva na úradnej 

tabuli a na webovej stránke obce. Prerokovaný bol na porade starostu dňa 11.1.2023. 

 

Starosta obce predloţil návrh uznesenia: 
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Návrh na uznesenie 

k Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Zeleneč  

na I. polrok 2023 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní:  

 

Schvaľuje  
 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Zeleneč na I. polrok 2023. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 (Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana Hornáčková, Ing.  Peter 

Krupa, Ing. Jaromír Matis, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 6 programu OZ: 

 

Voľba predsedov a členov komisií 

 
Na pracovnej porade poslanci prerokovali zloţenie jednotlivých komisií pri 

obecnom zastupiteľstve v Zelenči a navrhli  nasledovné zloţenie: 

 

Finančná komisia:  

Predseda -    Mgr. Gabriela Demovičová 

Členovia -   Ing. Zuzana Mizerová 

  JUDr. Adriana Hornáčková 

 

Stavebná komisia:  

Predseda -    Ing. Peter Krupa 

Členovia -   p. Marián Bednárik 

  p. Matej Holka 

 

Komisia pre ţivotné prostredie: 

Predseda -    Ing. Jaromír Matis 

Členovia -   JUDr. Adriana Hornáčková 

Ing. Zuzana Mizerová 

Mgr. Agneša Hinčeková 

p. Filip Reipricht 

 

Komisia pre kultúru, vzdelávanie, mládeţ a šport: 

Predseda -    p. Lucia Vahalíková 

Členovia -   Mgr. Gabriela Demovičová 

p. Peter Slovák 
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Komisia pre sociálne veci a ochranu verejného poriadku: 

Predseda -    JUDr. Adriana Hornáčková 

Členovia -   p. Peter  Slovák  

p. Lucia Vahalíková 

  p. Jaroslav Forro 

  Mgr. Zuzana Karnasová 

PhDr. Angelika Dudţáková, MPH 

 

Navrhnutí členovia, ktorí nie sú poslancami, písomne súhlasili s účasťou v komisiách. 

Starosta obce predloţil návrh uznesenia: 

 

Návrh na uznesenie  

k voľbe predsedov a členov komisií 
 

Obecné  zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní 

 

Schvaľuje  

voľbu predsedov a členov komisií v nasledovnom zloţení: 

 

Finančná komisia:  

Predseda -    Mgr. Gabriela Demovičová 

Členovia -   Ing. Zuzana Mizerová 

  JUDr. Adriana Hornáčková 

 

Stavebná komisia:  

Predseda -    Ing. Peter Krupa 

Členovia -   p. Marián Bednárik 

  p. Matej Holka 

 

Komisia pre ţivotné prostredie: 

Predseda -    Ing. Jaromír Matis 

Členovia -   JUDr. Adriana Hornáčková 

Ing. Zuzana Mizerová 

Mgr. Agneša Hinčeková 

p. Filip Reipricht 

 

Komisia pre kultúru, vzdelávanie, mládeţ a šport: 

Predseda -    p. Lucia Vahalíková 

Členovia -   Mgr. Gabriela Demovičová 

p. Peter Slovák 

 

Komisia pre sociálne veci a ochranu verejného poriadku: 

Predseda -    JUDr. Adriana Hornáčková 

Členovia -   p. Peter  Slovák  

p. Lucia Vahalíková 

  p. Jaroslav Forro 

  Mgr. Zuzana Karnasová 

PhDr. Angelika Dudţáková, MPH 
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Hlasovanie: 

 

ZA: 7 (Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana Hornáčková, Ing.  Peter 

Krupa, Ing. Jaromír Matis, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 7 programu OZ: 

 

Schválenie Zámeru obce na prevod nájmu 1-izbového obecného bytu v   

bytovom dome na ul.  Nezábudkovej č. 782/10 v Zelenči osobitným  

zreteľom – p. Juraj Vajo 
 

Obci Zeleneč bola doručená ţiadosť p. Juraja Vaja o postúpenie práv a povinností 

na 1-izbový  obecný byt v   bytovom dome na ul.  Nezábudkovej č. 782/10 v Zelenči.  

 

Obecné nehnuteľnosti sa prenajímajú podľa zákona  č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí, ktorý upravuje  hospodárenie obcí s ich majetkom. Pri nájmoch majetku obce z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorých obecné zastupiteľstvo rozhodne 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, musí byť osobitný zreteľ zdôvodnený; zámer 

prenajať majetok týmto spôsobom je obec povinná zverejniť najmenej 15 dní pred 

schvaľovaním nájmu obecným zastupiteľstvom na svojej úradnej tabuli a na svojej 

internetovej stránke. Dôvod hodný osobitného zreteľa, spočíva v tom, ţe v prípade 

nevyhovenia ţiadosti hrozí obci povinnosť vrátiť peňaţné prostriedky, ktoré získala na 

základe Zmluvy o finančnom vysporiadaní v súvislosti s nájmom obecného majetku, ako 

aj ďalšie náklady spojené so zhodnotením prenajatého obecného bytu. Zároveň majú 

nájomníci v zmluve zakotvené právo nájsť nového nájomníka. 

 

Táto ţiadosť bola prerokovaná na porade starostu dňa 11.1.2023. 

 

Starosta obce predloţil návrh uznesenia: 

 

Návrh na uznesenie 

k prevodu obecného bytu – p. Juraj Vajo 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní:  

 

 Schvaľuje  

 

zámer postúpenia práv a povinností vyplývajúcich z nájomnej zmluvy ako aj s ňou 

súvisiacich zmlúv, ktorú má obec Zeleneč uzatvorenú s p. Jurajom Vajom a to z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa, ktorý spočíva v tom, ţe v prípade nevyhovenia ţiadosti hrozí 

obci povinnosť vrátiť peňaţné prostriedky, ktoré získala na základe Zmluvy o finančnom 

vysporiadaní v súvislosti s nájmom obecného majetku, ako aj ďalšie náklady spojené so 

zhodnotením prenajatého obecného bytu. Postúpenie práv a povinností sa vykoná 

bezodplatne a postupníkom je p. Veronika Balúnová. 
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Hlasovanie: 

 

ZA: 7 (Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana Hornáčková, Ing.  Peter 

Krupa, Ing. Jaromír Matis, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 8 programu OZ: 

 

Ţiadosť o odpustenie úhrad za prenájom kultúrneho domu 
 

Do podateľne obecného úradu bola doručená ţiadosť Senior klubu o odpustenie 

nájmu za kultúrny dom a nákladov za energie a ţiadosť občianskeho zdruţenia ZRPŠ 

o odpustenie nájmu pri organizovaní akcie Oldies ples. O nakladaní s majetkom obce 

rozhodujú podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení poslanci obecného 

zastupiteľstva.  Na pracovnej porade starostu konanej dňa 11.1.2023 sa poslanci dohodli 

na odpustení  nájmu za kultúrny dom pre zloţky fungujúce v obci Zeleneč a pre  Senior 

klub aj odpustenie reţijných nákladov a nákladov za energie aj za priestory Senior klubu 

a to na celé volebné obdobie r. 2022-2026. 

 

Starosta obce predloţil návrh uznesenia: 

 

Návrh na uznesenie  

k ţiadosti  o odpustenie úhrad za prenájom kultúrneho domu 
 

Obecné  zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní 

 

Súhlasí  v  súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení vo volebnom 

období 2022-2026: 

 

1.  s odpustením poplatku za prenájom  kultúrneho domu za akcie usporadúvané 

nasledovnými  zloţkami  obce Zeleneč: Športový klub Slávia Zeleneč -Futbalový oddiel 

a stolnotenisový oddiel, Beţecko-turisticko-cyklistický klub, Občianske zdruţenie ZRPŠ, 

Senior klub, Slovenský zväz chovateľov poštových holubov – Základná organizácia 

Zeleneč, Slovenský zväz záhradkárov - Základná organizácia  Zeleneč, Dobrovoľný 

hasičský zbor v Zelenči a Komunita Zeleneč, 

 

2. s odpustením úhrady  nákladov na energie a ostatné reţijné náklady súvisiace 

s uţívaním priestorov Senior klubu a kultúrneho domu v Zelenči pre Senior klub. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 (Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana Hornáčková, Ing.  Peter 

Krupa, Ing. Jaromír Matis, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 
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Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 9 programu OZ: 

 

Delegovanie poslancov za členov Rady školy 

 
 Obci Zeleneč bola dňa 18.1.2023 doručená ţiadosť Rady školy pri ZŠ s MŠ J. 

Bednárika Zeleneč z dôvodu konania komunálnych volieb o delegovanie 2 

novozvolených  poslancov(namiesto p. Čavojského a Ing. Kočiho). Starosta obce 

oboznámil prítomných, ţe boli navrhnutí poslanci p. Mateja Holku a p. Petra Slováka. 

Návrh s poslancami starosta obce  prekonzultoval a navrhnutí poslanci s týmto návrhom 

súhlasili.  

Návrh na uznesenie  

k  delegovaniu poslancov do Rady školy 

 
Obecné  zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní 

 

Deleguje 

 

v zmysle § 25 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve 

v znení neskorších právnych predpisov poslancov OZ p. Petra Slováka a p. Mateja Holku  

za členov Rady školy ZŠ s MŠ Zeleneč 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 (Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana Hornáčková, Ing.  Peter 

Krupa, Ing. Jaromír Matis, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 10 programu OZ: 

 

Účasť obce Zeleneč  v projekte  „Zariadenie pre spracovanie biologicky 

rozloţiteľného odpadu“ 

 
Starosta obce informoval o moţnosti účasti obce Zeleneč  v projekte  „Zariadenie 

pre spracovanie biologicky rozloţiteľného odpadu“, ktorý bude realizovať Mikroregión 

11 PLUS pre zapojené členské obce, na ktorý získal nenávratné finančné prostriedky vo 

výške 3.872.908,17 EUR z Operačného programu Ţivotné prostredie. Oprávnené 

výdavky sú vo výške 4.076.745,44 EUR. Projekt rieši realizáciu zberu a spracovania 

biologicky rozloţiteľného odpadu – zeleného odpadu a kuchynského odpadu v zmysle 

zákonom stanovených podmienok. Obce tak majú moţnosť do budúcna zabezpečiť 

zákonnú povinnosť zberu a likvidácie tohto druhu odpadov vo vlastnej réţii, čo 

predpokladá efektívnejší spôsob ako objednávanie si tejto sluţby externe. V rámci 

projektu vybuduje Mikroregión 11 PLUS v lokalite Cífer (bývalé hydinárske závody) 
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kompostáreň pre ročný objem spracovania odpadu do 3.000 ton. Projekt predpokladá 

nadobudnutie potrebných pozemkov, vybudovanie 2 biodomov s technológiou riadeného 

zretia kompostu, príslušenstvo ako traktor, nakladač, drvič-miešač, vlečku, preosievač, 

závesný drvič, vybudovanie potrebnej infraštruktúry, vrátane spevnenej plochy pre zretie 

kompostu, prístrešky pre techniku a iné. Pristúpením obce k projektu získavajú pristúpené 

obce podiel na celkovom projekte a tak isto moţnosť vyuţívania techniky. Projekt 

predpokladá, ţe hotový kompostu bude vyuţívané občanmi obcí a takisto obcami 

samotnými pre kultiváciu verejných priestranstiev. Obce vstupujúce do projektu budú 

mať následne lacnejšie sluţby spojené s likvidáciou zeleného a kuchynského odpadu 

v porovnaní s tými obcami, ktoré do projektu nevstupujú a voči tretím subjektom, ktoré 

tieto sluţby budú mať záujem vyuţívať a nie sú vôbec súčasťou MR 11 PLUS. 

Predpokladaná účasť obce na projekte je na úrovni 10 tis. EUR jednorazový vstup a 2,5 

EUR/občan/rok po dobu 5 rokov.   

 

Starosta obce otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

 

Tento projekt predstavili poslancom na porade starostu dňa 11.1.2023 Mgr. Maroš 

Sagan, PhD., starosta obce Cífer a JUDr. Marek Turanský. Starosta obce zaslal mailom 

poslancom všetky podklady, ktoré mu boli doručené z Mikroregiónu 11+ . Obec Zeleneč 

uţ vstúpila do tohto projektu, v minulom období vloţila do tohto projektu 3 000,- € na 

vypracovanie projektovej dokumentácie. 

 Poslanec p. Holka navrhol preloţiť tento bod na ďalšie zasadnutie OZ, nakoľko 

obec nemá schválený rozpočet na rok 2023 a nie je známe, či poţadované finančné 

prostriedky bude mať obec k dispozícii. Takisto poslanci obdrţali málo informácií 

k tomuto projektu, chýbajú tam vstupné dáta. 

 Poslanec Ing. Krupa taktieţ poţaduje doplnenie dát, ktoré poţadovali od 

predstaviteľov Mikroregiónu 11+, nakoľko v tomto štádiu s týmito informáciami by 

nemohol hlasovať za pokračovanie obce Zeleneč v tomto projekte. Počas piatich rokov 

by obec do toho vloţila cca 50 tis. € plus ďalšie náklady na spracovanie a odvoz odpadu, 

budeme musieť rozšíriť zberný dvor (to aj v prípade, ak nebudeme pokračovať 

v projekte). 

 Poslankyňa Mgr. Demovičová tieţ pripomenula, ţe nie je schválený rozpočet 

a vyslovila obavu, ţe navrhovaná suma 2,50 € na občana sa bude v priebehu 

nasledujúcich rokov zvyšovať. 

 Ing. Krupa navrhol ešte jedno pracovné stretnutie k tejto problematike po dodaní 

poţadovaných údajov. 

 

Poslanci sa rozhodli odloţiť tento bod na ďalšie zasadnutie OZ z dôvodu nedostatku 

informácií a údajov. 

 

Poslankyňa Mgr. Demovičová sa pýtala na názory ostatných starostov obcí, 

starosta obce informoval, ţe niektoré obce (napr. Kriţovany) vstúpia do tohto projektu, 

niektorí (napr. Abrahám) nechcú vstúpiť. 

Poslankyňa Ing. Mizerová zastáva názor, ţe v súčasnosti narastajú náklady na 

spracovanie BRKO a  tento projekt bude pre obce výhodnejší, nakoľko budú mať niţšiu 

marţu na odvoz a spracovanie odpadov ako externé firmy. 

P. M. Holka a p. P. Slovák poţadujú dodať informácie o ročných reţijných 

nákladoch (mzdy, poistné, PHM na kilometer , servis .......). 
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Na zasadnutie sa dostavila p. Lucia Vahalíková. 

 

K bodu 11 programu OZ: 

 

Informácie starostu 

 
 Starosta obce informoval prítomných, ţe dal vypracovať nový organizačný poriadok 

Obecného úradu, ktorý nadobudol účinnosť dňa 1.1.2023.  V zmysle tohto organizačného 

poriadku bol zníţený stav zamestnancov o  6 (z toho dvaja budú pracovať na dohodu o 

pracovnej činnosti podľa potrieb obce). Týmto opatrením sa podarilo dosiahnuť úsporu 

pre rok 2023 cca 90 tis. € (mzdy, poistné, stravné ...). Agenda p. Bielčika bola 

prerozdelená medzi 3 zamestnankyne – p. Vallová bude mať kniţnicu (tá bude otvorená 

v pondelok od 8:00 – 12:00 a 13:00-15:00 hod.), p. Bachratá bude mať podateľňu a 

registratúru a Ing. Uhliarová sťaţnosti a priestupky. 

 Ohľadom výsadby stromov podľa Projektu Zelené obce podal starosta obce 

informáciu, ţe budúci týţdeň v utorok alebo v stredu príde firma vykopať jamy na 

výsadbu stromov. V rámci lokalít určených na výsadbu je moţné zmeniť počty stromov 

pri zachovaní celkového počtu podľa projektu (83 ks). Ing. Krupa navrhol, aby komisia 

ţivotného prostredia upresnila priamo na mieste koľko stromov sa má kde vysadiť. P. 

poslanec M. Holka navrhol, aby firma, ktorá to bude realizovať, aby pred výsadbou 

kolíkmi vyznačila miesta výsadby. Starosta obce navrhol, aby miesta výsadby vyznačila 

komisia ţivotného prostredia. Poslanci navrhli kúpiť závlahové vaky, alebo vytvoriť 

„bazén“ okolo sadeníc. 

 Starosta obce informoval o vydaní Príkazného listu na vykonanie inventarizácie 

k 31.12.2022. Podklady čiastkovým komisiám odovzdá p. Boorová a je potrebné ju 

vykonať do 31.3.2023.  

 Starosta obce informoval o sťaţnostiach, ktoré prišli na obecný úrad – p. Depešová 

z ul. Druţstevnej sa sťaţovala na hluk spôsobený pri výcviku psov na starom ihrisku, pri 

organizovaní hasičských cvičení a súťaţí a pod. Sťaţnosť prešetrí komisia verejného 

poriadku a následne budú poslanci informovaní o výsledku. Ďalšia sťaţnosť (Mgr. 

Arbesa) sa týka hluku spôsobovaného v nočných hodinách v budove TJ a poţiadal 

o vybudovanie protihlukovej steny od TJ.  Stanovisko k tejto sťaţnosti podá tieţ komisia 

verejného poriadku. Poslanci navrhli povoliť kratšie hodiny na akcie. Starosta obce 

informoval, ţe oficiálne ţiadny klub na TJ nie je povolený a tento problém prerokuje s p. 

Droppom, prezidentom futbalového klubu. 

 Starosta obce informoval o ţiadosti p. Orešanského o dotáciu pre deti na úhradu 

stravy v školskej jedálni a školského klubu. Mgr. Demovičová a Ing. Krupa informovali, 

ţe tieto poplatky boli uhradené súkromnou osobou. P. Orešanský bude informovaný 

o vyriešení jeho ţiadosti. 

 Starosta obce informoval o ponuke na rozšírenie kamerového systému v obci. Polícia 

odporúča umiestniť kamery na všetky výjazdy z obce (napr. pri Pizérii Roman, ul. 

Paţiť....). Po schválení rozpočtu sa poslanci dohodnú o moţnosti rozšírenia kamerového 

systému. 

 Prišla sťaţnosť p. Lukačovičovej na neporiadok pri kontajneroch na ul. Výhon, 

starosta obce navrhol umiestniť fotopascu a pridať ďalší kontajner.  
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K bodu 12 programu OZ: 

 

Interpelácie poslancov 

 
Starosta obce informoval poslancov, ţe môţu podávať interpelácie písomne, 

prípadne zaslať mailom ešte pred konaním zasadnutia, aby obecný úrad mohol pripraviť 

odpovede. Interpelácie sú otázky týkajúce sa závaţných úloh rozvoja obce, a napr.  

nahlasovanie porúch na verejnom osvetlení, rozhlase a pod. nie sú závaţné otázky 

poprosil starosta napísať mail a takéto problémy sa budú odstraňovať priebeţne, nie je 

potrebné čakať aţ na zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 P. Lucia Vahalíková upozornila na prepadnutú cestu na ul. Paţiť, starosta obce 

informoval prítomných, ţe cestu boli s pracovníkmi obecného úradu pozrieť, jama bude 

zasypaná štrkom a na jar v prípade priaznivého počasia upravená aj asfaltom. 

 P. Peter Slovák upozornil na poškodenie chodníka na ul. Výhon pri výstavbe 

domu – stavebníci budú upozornení, aby chodník dali do pôvodného stavu.  Zároveň 

informoval, ţe DHZ Zeleneč má záujem prerezať  stromy a vyčistiť Modranskú cestu 

a poţiadal o zabezpečenie spolupráce s firmou, ktorá sídli na Modranskej ceste 

a prípadne zabezpečenie kontajnera na halúzky a odpad, ktorý sa na ceste nachádza. 

 P. Matej Holka upozornil na parkovanie áut na novom chodníku na ul. Hlavnej, 

starosta obce upozorní obyvateľov na zákaz parkovania na chodníku vyhlásením 

v miestnom rozhlase, uverejnením na webovej stránke aj na fb stránke obce. 

 Budúci týţdeň príde geodet zamerať nový chodník, p. Holka chce byť prítomný 

pri zameriavaní, spolu so stavebnou firmou. 

 Ing. Jaromír Matis poţiadal  o informáciu, či je moţné zamknúť stavnicu. Starosta 

obce odpovedal, ţe to zistí a následne dá poslancom odpoveď. Ďalej p. poslanec poţiadal 

o opravu radiátorov v budove TJ, nedajú sa regulovať a náklady na plyn boli 

dvojnásobné. Bude potrebné vyčleniť priestory, ktoré futbalisti pouţívajú a ostatné sa 

budú len temperovať, stavebná komisia pôjde pozrieť tieto priestory a po konzultácii 

s prezidentom ŠK sa upresní, ktoré priestory sa budú vyuţívať. Na zateplenie budovy TJ 

je podaný projekt, momentálne sa čaká na jeho vyhodnotenie. P.poslanec sa informoval, 

či máme uzatvorené zmluvy na odber plynu a akým spôsobom sa uhrádzajú platby, Ing. 

Uhliarová informovala, ţe v tomto období prišli vyúčtovacie faktúry a zároveň rozpis 

zálohových platieb na nasledujúce obdobie. Zálohy sú na niektorých odberných miestach 

troj aţ štvornásobné. 

 P. Matej Holka sa informoval na montáţ fotovoltaiky, starosta obce informoval, 

ţe v prípade priaznivého počasia bude firma inštalovať panely. 

 Zasadnutia OZ sa zúčastnili aj občania obce.  Mgr. Hinčeková sa pýtala, či sa 

bude riešiť územný plán, starosta obce oznámil, ţe obec otvorí znova územný plán, 

nakoľko posledná zmena nebola schválená a je potrebné začať od začiatku. Obec 

obdrţala uţ dve ţiadosti na zmenu ÚP a je potrebné znova podať ţiadosti, ktoré uţ boli 

podané v minulom období a poslanci rozhodnú, ktoré budú zaradené do zmeny ÚP. Ďalej 

sa p. Mgr. Hinčeková informovala, ako sa bude postupovať v odpadovom hospodárstve 

v obci a upozornila, ţe v obci Láb bolo dohodnuté s FCC váţenie komunálneho odpadu. 

Mgr. Hinčeková sa spýtala, či je moţné v kniţnici mať kniţný klub, večer cca 2 hodiny, 

starosta obce ju poţiadal aby preloţila konkrétny návrh a následne sa dohodnú. 

 P. Matisová sa informovala, či plánujú poslanci v tomto volebnom období 

pokračovať v plánoch na rozšírenie cintorína, nakoľko podľa jej názoru tam vojde veľmi  



 

 

12 

 

 

 

 

 

málo hrobových miest a bude to veľmi drahé (kúpa domu, búranie, následné úpravy...), 

spýtala sa, či by nebolo vhodné odpredať tento dom a uvaţovať o inom mieste. Starosta 

obce odpovedal, ţe obec má v územnom pláne navrhnutý nový cintorín za vodojemom, 

tam bude potrebné vykúpiť pozemky a bude na poslancoch ako rozhodnú. 

 Mgr. Hinčeková sa informovala, ako si predstavuje vedenie obce komunikáciu 

s občanmi, starosta obce odpovedal, ţe prostredníctvom webovej stránky, obecného 

rozhlasu a oficiálnej facebookovej stránky, ako aj jeho fb stránky, ako starostu obce. Mgr. 

Hinčeková navrhla aj stretnutia s občanmi pri riešení konkrétnych problémov v obci 

(napr. odpadového hospodárstva). Mgr. Hinčeková poţiadala starostu obce o zverejnenie 

výzvy na prihlásenie občanov na trvalý pobyt, nakoľko podľa jej názoru by obec mohla 

získať na podielových daniach o cca 100 tis. € viac. 

 

K bodu 13 programu OZ: 

 

Záver: 
 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

V Zelenči, dňa 31.01.2023 

   

 

 

      

 

     Mgr. Peter Kyselica 

     starosta obce 

 

 

 

 

 

........................................................   .......................................................... 

JUDr. Adriana Hornáčková   Mgr. Gabriela Demovičová 

overovateľ      overovateľ 

 

 

 

................................................. 

Ing. Miroslava Uhliarová 

zapisovateľka 


